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Po wczorajszym, zwycięskim spotkaniu nad Sampdorią, wywiadów

udzielali głównie Destro i Pjanić, bohaterowie tego pojedynku. Nie

zabrakło również wypowiedzi trenera i krótkich komentarzy innych

zawodników.

 

Pjanić dla Sky Sport

 

Masz w bucie magnes?

 

- Nie, nie czułem się zbyt dobrze, miałem problem z kolanem. Spadło na nas zbyt

wiele krytyki po porażce w Neapolu. Drużyna jednak zawsze udowadniała, że daje z

siebie wszystko. Dzisiaj okazaliśmy sportową złość, chcieliśmy wygrać.

 

Dobra reakcja po meczu z Napoli...

 

- Tak, wciąż mamy w rękach zaległy mecz i jesteśmy na drugim miejscu. Nie

poddamy się przed końcem.

 

Ty i Destro świetnie odpowiedzieliście na krytykę...

 

- Cała drużyna to zrobiła. Byliśmy zawiedzeni, jednak zareagowaliśmy dobrze i

jesteśmy teraz skupieni na lidze.

 

Roma to twoja przyszłość?

 

- Zobaczymy. Zawsze powtarzam, że czuje się tu dobrze, w tej chwili muszę się

skoncentrować na lidze. Porozmawiamy z klubem i znajdziemy właściwe

rozwiązanie.
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Nainggolan dla Sky Sport

 

- Wierzę, że silna drużyna błyskawicznie reaguje na porażkę. Wierzymy w swoje

możliwości. Może jednak wiedząc, że jesteśmy dobrą drużyną, powinniśmy

pokazywać więcej determinacji, a mniej jakości. Trener zawsze prosi nas byśmy

dawali z siebie wszystko. Jestem przyzwyczajony do walki.

 

Destro dla Sky Sport

 

Gol co 77 minut...

 

- Jestem zadowolony ponieważ kiedy strzelam, jest to ważne dla mnie, a drużyna

wygrywa. Dlatego to perfekcyjna noc.

 

Mistrzostwa Świata?

 

- Postaram się zdobyć tyle bramek, ile to możliwe.

 

Przypominasz trochę Pippo Inzaghiego...

 

- To wspaniały komplement.

 

Romagnoli dla Roma Channel
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- Byłem gotowy. Wraz z Tinem musimy wykorzystać okazję. W międzyczasie,

każdego dnia uczę się od kolegów. Muszę dać z siebie wszystko.

 

Rudi Garcia dla Sky Sport

 

Zadowolony z reakcji po porażce z Napoli?

 

- Uważam, że było za mało szacunku do mojej drużyny. Dzisiaj dobrze

odpowiedzieliśmy, ponieważ prawda zawsze wychodzi na boisku, a my widzieliśmy

świetną drużynę, która wygrała trzema golami, bez straty bramki. Cztery punkty

przewagi nad Napoli i dziewięć punktów do Juve, z zaległym meczem do rozegrania.

 

Destro?

 

- Uważam go za bardzo ważnego zawodnika. Strzelił sześć goli w sezonie. Gratulacje

dla niego i drużyny. Maicon doznał kontuzji, mam nadzieję, że nie jest poważna.

Potrzebujemy odpoczynku i przygotować się na Bologne. Będziemy mieli przewagę,

bo inne drużyny rozgrywają w tygodniu europejskie puchary.

 

Benatia?

 

- Mehdi jest bardzo silny, mamy jednak najlepszą obronę i jeden z lepszych ataków

we Włoszech. To oznacza, że cała drużyna dobrze broni. Nie pozostawiamy

przeciwnikom miejsca, a De Sanctis jest rzadko wykorzystywany. Mam pełną wiarę

w ten zespół i wierzę, że mam rację, czując się w ten sposób.

Autor: SIRer

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               3 / 3

http://www.tcpdf.org

